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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Sz. P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 

W związku z licznymi protestami łodzian w sprawie wysokich czynszów w lokalach 
zdewastowanych, zawilgoconych, często faktycznie nie nadających się  do zamieszkania proszę  
o informację  w stosunku do ilu lokali ijakiego łącznego metrażu zastosowano obniżkę  czynszu 
zpowodu: 

- wyłączenia lokalu z użytkowania 
- położenia lokalu w budynku wyłączonym z użytkowania 

Proszę  też  o podanie kwoty, jaką  rocznie z tytułu czynszu z tych lokali miasto nalicza. 
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